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§1 Öppnande av sammanträde mm 

 Ordförande Birgitta Wahlman hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Magnus Ehrenstråhle. 

Dagordningen godkändes. 

Protokoll 2 av den 22 oktober 2009 är justerat och lades till handlingarna. 

Sven-Göran Södergren lämnade kompletterande information relaterad till 

föregående möte: 

Detaljplan för Lövsta allé har fastställts av regeringen. Bygget startar första 

kvartalet 2010.  

För området kring Vattenfall är programförslag klart. Programsamråd äger rum 

1 december 2009 till 29 januari 2010. Området kallas ”Vällingby parkstad; abc 

2.0”. Programmet visas i Vällingby bibliotek och ett samrådsmöte äger rum den 
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12 januari 2010 kl 19.00 i Vällingbyskolans matsal. 

  

§2 Förbifart Stockholm, programsamrådet. Stadsdelsnämndens beslut 27/10 

 Nämndens beslut angående Förbifart Stockholm, Programsamrådet, delades ut 

och föredrogs av ordföranden.  

  

§3 Förbifart Stockholm, Vägverkets arbetsplan. Förvaltningens svar 

 Förvaltningen har lämnat samma remissvar på Vägverkets arbetsplan som på 

programsamrådet och bifogar även nämndens beslut enligt §2 ovan. 

Vinsta Företagsgrupp lämnar eget remissvar och hänvisar även till 

förvaltningens. 

Vägverket kommer att starta ett antal fokusgrupper och Vinsta företagsgrupp är 

intresserad att delta.. 

  

§4 Vattenfalls flytt till Solna 

 Jesper Ackinger har varit i kontakt med Vattenfall för att höra om skälen till 

flytten. Vattenfall svarar bland annat att nuvarande lokaler är otidsenliga, man 

önskar snabbare kommunikationer till Stockholm city samt fler bostäder i 

närheten.(stadsmiljö). 

  

§5 Klimatpakten. Information 

 Årsrapport för Stockholms klimatpakt 2009 delades ut. C:a 70 företag ingår i 

pakten. Varje företag sätter upp sina egna miljömål. 

Diskuterades hur Hässelby-Vällingby skulle kunna profilera sig som en 

miljöstadsdel. Följande synpunkter och idéer framkom: Realisera den gröna 

hantverksbyn. Alla är med i klimatpakten! Vårt miljöval är att vi bor högst 5 km 

från vårt arbete! Viktigt att inte skrämma företag om miljökrav ställs för högt. 

Företaget måste tjäna på miljöarbete. Vi borde kunna anknyta till att Stockholm 

är miljöhuvudstad år 2010. 

Beslutades att intervjua Svensk Bilprovning i Vinsta om deras miljöarbete som 

visat sig vara lönsamt för företaget.  

  

§6 Marknadsföringsmaterial om stadsdelen mm. Hur når vi önskvärda 

mottagare? 

 En journalist har, med utgångspunkt från material om stadsdelsområdet, skrivit 

ihop ett underlag till en broschyr som ska kunna användas i 

marknadsföringssyfte. Jesper Ackinger, Birgitta Wahlman och Sven-Göran 

Södergren bildar en referensgrupp för slutlig utformning av broschyren, där 

budskapet ska vara att ”vi finns till för dig”. Broschyren ska vara klar i början 

av nästa år. 

  

§7 Upprustning i Hässelby Gård. (BID-projektet) 

 BID (Business Improvement District) kommer ursprungligen från Kanada. 

En BID har startats i Hässelby gård. Intresset är stort från alla intressenter att 

medverka i arbetet. Även Trafikkontoret är engagerat. Attraktion, trygghet, 
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tillgänglighet ska vara ledorden. 

Näringslivsrådet stöder detta arbete. 

  

§8 Rapport från det lokala brottsförebyggande rådet (Lobrå) 

 Inom Lobrå har trygghetsfrågor diskuterats och ett medborgarmöte om trygghet 

kommer att hållas den 2 december. 

Tommy Jonasson som är anställd att arbeta med trygghetsfrågor har upprättat 

ett förslag till handlingsplan för det brottsförebyggande och trygghetshöjande 

arbetet.. 

  

§9 Rapport från framtidsverkstaden 

 Allaktivitetshuset Mittibyn har haft invigning och redan finns 18 olika 

aktiviteter i huset. Det är öppet två kvällar i veckan, och man hoppas kunna ha 

öppet fler kvällar framöver.  

  

§10 Information från Nyföretagarcentrum i Vinsta – verksamhet, statistik mm 

 Rapport lämnades om Nyföretagarcentrum. Det är mest ungdomar som besöker 

verksamheten och många kvinnor. 

Det man främst behöver hjälp med är att formulera affärsidén. 

Verksamheten samarbetar med fem andra nyföretagarcentra. 

Centrat har två anställda som arbetar två hela dagar i veckan. 

  

§11 Sammanträdestider för år 2010 

 Beslutades följande sammanträdestider för år 2010: 

Torsdag 4 februari kl 16.00 

Torsdag 25 mars kl 16.00 

Torsdag 20 maj kl 16.00 

Torsdag 2 september kl 16.00 

Torsdag 28 oktober kl 16.00 

Torsdag 2 december kl 16.00 

  

§12 Övriga frågor 

 Möjligheten att få Vinsta företagsområde med i ett så kallat KOM-projekt 

(Kvalitet Och Miljö) togs upp. Frågan hanteras av SBR. 

 

________________________ 


